
FILA- le 8-10 novembre 2021 

Tu as des travaux à faire de la semaine passée.  Le texte d’opinion est dû ce soir 

(lundi).  La lecture compréhension -Les pyramides est dû aussi 

Some of you have work to do from last week.  I’m still waiting for some work 

due.  Below is your task for this week.  In a nutshell, you are preparing to speak 

orally and write a paragraph in French about your dream school.  I’ve attached a 

guide for you to help plan this.  I will set up a Teams call for Wednesday 

morning for everyone to share.  If you feel more comfortable you can read the 

paragraph.  I am also going to post a Kahoot to do at your own leisure.  Share 

your answers with me! 

Voici ta tâche pour cette semaine. 

Bonjour les amis!  Je veux que tu prépares une discussion orale et un texte 

descriptif d’une école de ton rêve. Tu vas utiliser le plan que j’ai attaché comme 

un guide.  Mercredi matin, je vais organiser un appel Teams pour discuter ton 

école de rêve.  Chaque personne pourra présenter pour quelques minutes ce que 

tu as préparé.  C’est une activité informelle.  Si tu veux, tu peux le préparer à 

l’écrit et le lire pendant la session Teams.  Je vais aussi placer un Kahoot pour toi.  

Joue et envoie moi tes réponses! 

 

PIF students-  Please continue DuoLingo for 30 minutes daily.  Also in Teams 

French files, I posted a worksheet called -Équipement sport extreme.  Complete 

and send to me.  I will put an assignment in teams called the same. 


